
 

 

ÅRSMÖTE 2020-05-31 

 

 
  



 

Protokoll årsmöte Kumla Handbollsförening 2020-05-31 

 

§ 1. Mötets öppnande 

§ 2. Förslag till dagordning 

- Tillägg på dagordningen gällande beslut om nya stadgar för föreningen 

§ 3. Mötets behöriga utlysande 

- OK 

§ 4. Val av ordförande för årsmötet 

- Niklas Mänd vald till ordförande för årsmötet 

§ 5. Val av sekreterare för årsmötet 

- Mattias Zetterlund vald till sekreterare för årsmötet 

§ 6. Val av två justeringsmän för årsmötet tillika rösträknare vid ev. Votering 

- Linda Holmberg-Jansson och Mattias Lang valde till justeringsmän 

§ Tillägg Nya föreningsstadgar 

- Niklas Mänd och Mattias Zetterlund presenterade de nya uppdaterade stadgarna 

där fokus låg på de paragrafer som skiljer sig från dagens stadgar. 

- Enhälligt beslut togs att anta de nya stadgarna att börja gälla från och med årsmötet. 

§ 7. Årsberättelse 

- Mattias Zetterlund läste upp föreningens årsberättelse 

- Inga kommentarer på tillägg 

§ 8. Kassaredogörelse 

- Åke Folkö presentera årets resultat vilket landade på positivt resultat, 21,32 SEK. 

- Detta innebär att föreningen har en fortsatt stabil ekonomi och intakt kassa från 

föregående verksamhetsår.  

§ 9. Förslag till budget för verksamhetsåret 2020-2021 

- Åke Folkö presenterade årets budgetförslag. Vi har tagit höjd för en del ökade 

utgifter bl a för nya lag. Därav har vi också budgeterat för ökade inkomster, bl a 

medlemsavgifter och försäljning för föreningen. Budgetförslaget landar på positivt 

resultat med 11 500 SEK. 

- Årsmötet tog beslut att godkänna budgetförslaget 

 



§ 10. Revisionsberättelse 

- Åke Folkö presenterade revisionsberättlesen 

- Inget att anmärka på från revisorn. 

§ 11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

- Årsmötet tog beslut att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar 

§ 12. Val av kassör på 2 år 

- Utgår i samband med nya stadgar 

- Styrelsen utser nödvändiga befattningshavare på nästkommande styrelsemöte 

- Tillsvidare kvarstår Åke Folkö som kassör 

§ 13. Val av två ledamöter på 2 år 

- Nya stadgarna anger att styrelsen ska bestå av ordförande och 3-5 ledamöter valda 

på 1år 

- Ordföranden och 3st ledamöter har utgående perioder 

- Valberednings förslag till ordförande är Niklas Mänd samt Åke Folkö och Mattias 

Zetterlund som ledamöter. 

- Årsmötet beslutade att godkänna valberedningens förslag och tillfrågade 

accepterade att förtsätta sina uppdrag. 

§ 14. Val av två styrelsesuppleanter på 1 år 

- Inte aktuellt. Personer redan utsedda för 1 år till. 

§ 15. Val av revisor på 1 år 

- Förslag att välja årets revisor, Elin Janegren, ytterligare en period. 

- Årsmötet beslutade att anta detta förslag 

§ 16. Val av revisorsuppleant på 1 år 

- Inte aktuellt eller något behov 

§ 17. Val av valberedning på 1 år, 3st varav en sammankallande 

- Nya stadgarna anger att valberedningen ska bestå av en ordförande och 3st 

medlemmar. 

- Till ordförande valdes Julia Eriksson. 

- Årsmötet gav Julia i uppdrag att skicka ut förfrågan och utse de 3st övriga 

medlemmarna.  

§ 18. Inkomna motioner 

- Inga motioner inkomna 

 



§ 19. Fastställande av medlemsavgifter för versamhetsåret 2020-2021 

- Niklas Mänd presenterade styrelsens förslag på medlemsavgifter för kommande 

verksamhetsår. 

- Årsmötet beslutade att anta dessa avgifter 

§ 20. Fastställande av övriga ersättningar för verksamhetsåret 2020-2021 

- Inga övriga ersättningar aktuella just nu 

- Detta kan bli aktuellt i samband med att vi behöver en tränare till F19 laget 

- Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att ta fram förslag på ersättning inom ramen för 

budgeten alternativt hur detta ska kunna finansieras. 

§ 21. Övriga frågor 

- Vi är i behov av tränare till FP 14/15. Styrelsen samt ledare fortsätter att försöka 

hitta en lösning på detta 

- Samtliga lag har skickat in önskemål om träningstider i höst. Förslag från Kumla 

kommunen kommer inom några veckor. 

- Vi önskar investera i en klistertvätt. Lagledare för F04 samt styrelsen tittar på 

alternativ samt finansiering. 

§ 22. Mötets avslutande 

 

 

 

 

 

Sekreterare för årsmötet   Justeringsmän för årsmötet 

 

Mattias Zetterlund    Linda Holmberg-Jansson  Mattias Lang 

  



  

2 st nya ledamöter valdes till styrelsen vid senaste årsmötet. Föreningen har under året haft 

styrelsemöten vid 5 tillfällen. Ledarmöten har hållts vid 3 tillfällen. 

Styrelsen har beslutat om ny barnrättspolicy, då detta krävdes från Kumla kommun. 

Vi har även uppdaterat våra övriga policies vilka inte fastställts än. 

Föreningen har under året begärt särskilt utdrag från samtliga ledare och styrelsemedlemmar 

enligt Riksidrottsförbundets krav. 

Renovering av klubbrummet har skett under våren 2020. 

Föreningen har haft 4st centrala huvudsponsorer som exponeras på träningsoveraller och 

under matcher. Dessa avtal går ut inför kommande säsong. 

Föreningen har under året haft samarbete med Stadium som leverantör av kläder. Hummel har 

varit vårt huvudmärke. 

Vi har erbjudit samtliga spelare och tränare att köpa ny träningoverall till subventionerat pris. 

Föreningen står för mellanskillnaden med hjälp av sponsorer. 

Föreningen fyllde under 2019 50år vilket uppmärksammades med en jubileumsdag under 

augusti. Samtliga våra lag bjöd in ett lag för matchspel samt en veteranturnering anordnades. 

Kvällen avslutades med en bankett. 

Antal aktiva lag har under säsongen varit intakta. Vi har fått tillkommande spelare framförallt i 

lag P06/07. 

Antal aktiva spelare är 104st samt 12st ledare fördelat på 7 st lag. 4 av lagen har deltagit i 

seriespel under året. 

COVID-19 pandemin har påverkat samtliga lag  med inställda matcher samt träningar. Vi har 

inte heller kunnat genomföra Handbollensdag som planerat. 

 

Utförd av: 

Niklas Mänd, ordförande 

Åke Folkö, kassör 

Mattias Zetterlund, sekreterare 

 

23 maj 2020 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

2019/2020 

KUMLA HANDBOLLSFÖRENING 



Budgetförslag säsongen 2020-2021 

 

Inkomster Belopp* 

Spelar- och medlemsavgifter 90 000 

Försäljning 30 000 

Statliga bidrag 45 000 

Kommunala bidrag 30 000 

Sponsorer 30 000 

Summa inkomster: 225 000 

 

Utgifter Belopp* 

Serieavgifter 20 000 

Cuper 15 000 

Domare 30 000 

Licens 5 000 

Utbildning 30 000 

Hallhyra 25 000 

Hyra klubblokal 5 000 

Dispenser 2 000 

Material 50 000 

Förbundsavgift 1 000 

Försäkring 2 500 

Administration 5 000 

Bankavgifter 2 000 

USM 10 000 

Kickoff 5 000 

Matchflyttar 2 000 

Övrigt 4 000 

Summa utgifter 213 500 

 

*Alla belopp angivna i SEK 



Spelar- och medlemsavgifter 2020-2021 

 

- Ny indelning av medlemsavgift baserat på spelarens tillhörande klass i ungdomsserien 

- Förslag att höja medlemsavgiften från U10 

- Fortsatt slopad medlemsavgifter för styrelsemedlemmar samt tränare 

- Fortsatt ingen max avgiften för familj 

 

Spelaravgift U09 och yngre 550 kr 

Spelaravgift U10 till U14 850 kr 

Spelaravgift U15 och äldre 1150 kr 

Stödmedlem 200 kr 

- Samtliga avgifter gäller hel säsong 

  



  

 

 LAGET 

LEDARE 

Henrik Mattsson 

Kristian Kling- Winsten 

Linda Holmberg- Jansson 

(Sara Karlsson, Reserv vid behov) 

SPELARE 

Vera-Linn Mattsson -04 

Ida Kling – 04 

Cajsa Pallin – 04 

Ebba Häger – 04 

Hanna Hollqvist – 04 

Ines Skrgo – 04 

Julie Åhman – 04 

Filippa Jansson- 03 

Flippa Lindberg – 03 

Emina Juhlin- 03 

Louise Johansson- 05 

Sofia Nykom – 04 

Lisa Nordin – 05 

Alma Klinton – 04 

Sara Liljegren – 05 

Felicia Nordqvist – 02 

Isabell Salsjö – 02 

 

KOMMUNIKATION 

Under året har vi tränat handboll 2 ggr i veckan och haft ett extra fyspass 1 gång i veckan. 

Utöver det så har vi haft individuella utvecklingssamtal med samtliga spelare och haft 2 

föräldramöten. Vi har spelat seriespel, Örebrocupen, och USM steg 1 och steg 2.  

Tre av våra spelare blev uttagna till Örebro läns distriktslag och spelade Sverigecupen, där de 

placerade sig på en hedrande 9:de plats. Vi hade planerat att genomföra vårt årliga läger med 

spelare och familjemedlemmar i Åsa och spela Järnvägen Cup, men pga Covid-19 blev dessa 

ÅRSBERÄTTELSE 2019/2020 

KUMLA HF LAG F- 03/04 



aktiviteter inställda. Inte heller seriespelet kunde spelas färdigt av samma skäl. Jag (Henrik) har 

under året gått TS1 och sista modulen genomförs 30-31 maj. Den modulen sker digitalt pga 

Covid-19. 

 

VERKSAMHETSHÖJDPUNKTER 

När serien abrupt avslutades så låg vi på 6:e plats (av 13 lag) efter 5 vinster och 5 

förluster. I Örebrocupen och i USM fick vi möta på tufft motstånd eftersom de flesta 

lagen var rena -03 lag, men vi stod upp bra, spelade jämnt mot flera lag och lyckades 

ändå vinna 2 av 6 matcher i USM.  

 

EN FRAMÅTBLICK 

Vi står inför en oviss framtid eftersom ingen säkert vet när Handbollen kan komma igång 

som vanligt igen. Vi tränar på och gör vad vi kan för att hålla uppe stämningen och 

framtidstron ändå och än så länge funkar det ganska bra. Dock är det frustrerande att vi 

inte har några matcher att se fram emot. Vi hoppas kunna ha ett F-16 lag och ett F-19 

lag till nästa säsong, men just nu ser det inte allt för hoppfullt ut att vi ska lyckas få ihop 

ett F-19 lag. Oavsett så kommer vi ha kvar ambitionen att kunna ha ett seniorlag (Dam-

lag till säsongen 2021/2022. Vår förhoppning är att USM kommer genomföras 

kommande säsong eftersom det är rätt ålder för oss och att vi därmed har större chans 

att ta oss vidare längre där. Vi hoppas också att Sverigecupen kommer genomföras då vi 

har två 05:or som har mycket goda chanser att bli uttagna i Örebro läns trupp. 

 

FINANSIELL REDOVISNING 

TILLGÅNGAR 

19.860 kr 

 

FÖRÄNDRINGAR EGET KAPITAL 
 

 

 

Utförd av: 

Henrik Mattsson 

Tränare1 Kumla HF Lag F 03/04 

19 maj 2020 

  



  

 

 LAGET 

 

LEDARE 

Laget har under året letts av Mattias och Therese. Rasmus har under ett par tillfällen 

stöttat upp med särskilda handbollskunskaper och lett enskilda övningar. Vi har även 

tagit hjälp av föräldrar till grabbarna i vårt lag samt spelare i Rasmus lag vid behov, 

särskilt Adam som hoppat in flera tillfällen. 

 

SPELARE 

Truppen har varit stabil under året. Vi har under året lyckts attrahera nya spelare 

samtidigt så har någon valt att sluta. Truppen består nu av totalt 15 spelare fördelat på 

1st född 2008, 6st födda 2009 samt 7st födda 2010 samt 1st född 2011. Truppen känns  

stabil inför kommande säsong. Den spelare som är född 2008 kommer att spela på 

dispens under kommande säsong. 

 

KOMMUNIKATION 

 Vi har kommunicerat främst genom Laget.se samt SMS-grupp. 

 

VERKSAMHETSHÖJDPUNKTER 

Att vi under säsongen har ökat träningstillfällena till 2ggr per vecka, börjat spela på stor 

plan samt spelat seriespel. 

Vi ser en positiv utveckling både som lag och individuellt. 

Säsongen fick ett abrupt slut pga COVID-19 pandemin och rekommandationerna från 

handbollsförbunden att avsluta all tävlingsverksamhet. Vi hade också ett upphåll med 

träningarna på ca 6 veckor. Vi har avslutat säsongen med att köra träningar utomhus 1 

gång i veckan. 

 

ÅRSBERÄTTELSE 2019/2020 

KUMLA HF LAG P 09/10 



EN FRAMÅTBLICK 

Nästa säsong fortsätter vi med seriespel och hoppas kunna delta i någon cup.  

Vi ska jobba för att under kommande säsong få in ytterligare några spelare för att få en 

ännu mer stabil grupp. Diskussioner förs i föreningen hur vi skall fördela våra spelare 

mellan de olika åldergrupperna. 

Vi kommer även fortsätta att ta in hjälptränare när det behövs. 

 

 TRÄNINGAR / MATCHER / POOLSPEL / CUPER 

 

TRÄNINGAR 

Vi har bedrivit träning 2 ggr i veckan på måndagar i Kumlaby Idrottshall. Vi har även vid 

några tillfällen under säsongen tränat matchspel med F09/10. Under jubileumsdagen 

bjöd vi in ÖSK P09/10 och spelade match. Vi har även spelat träningsmatch mot 

Järnvägen tidigt på säsongen. 

  

MATCHER / POOLSPEL 

Totalt blev det 10st seriematcher. 2st matcher blev inställda i slutat av säsongen pga 

COVID-19. 

 

CUPER 

Vi har inte deltagit i någon cup under säsongen då Järnvägen Cup blev inställd. 

 

 FINANSIELL REDOVISNING 
 

TILLGÅNGAR 

• Laget har inga skulder 

• Laget har inga egna tillgångar 

• Laget har ett eget kapital om 3 829 SEK 

 

 

 

FÖRÄNDRINGAR EGET KAPITAL 

Vi genomförde en lagaktivitet som upptakt inför säsongen där vi åkte till Prison Island. 

Maten i samband med detta betalades av SISU. 

 



Vi har under året köpt in flaskställ samt vattenflaskor till hela laget. 

 

Vi har under året bedrivit kioskverksamhet i samband med hemmamatcher. 

 

Vi har vid 2 tillfällen bjudit spelarna på mat i samband med längre bortaresor. 

 

Laget har under denna säsong inte genomfört någon försäljningen, förutom 

kioskverksamhet, eller har haft något sponsorintäkt. 

 

 

Utförd av: 

Mattias Zetterlund 

Lagledare Kumla HF Lag 09/10 

20 maj 2020 

  



 

  

 

 LAGET 

 

LEDARE 

Julia Eriksson 

 

SPELARE 

21 spelare totalt: 13 spelare födda 2013, 8 spelare födda 2014 

Ellie Andersson (13), Maja Arvidsson (13), Mira Ekenborg (14), Pauline Eriksson (13), 

Emilie Fogelkvist (14), Nils Haglert (13), Noah Jakobsson (14), Edit Jorbrant (13), 

Minnellah Kolthoff (13), Karl Lindfors (13), Alma Lundin (14), Ingrid Marcusson (13), 

Theo Mänd (14), Melvin Nederman (14), Zackarias Ornell (13), Lennon Reijer (14), Ralf 

Roos (13), Stellan Rönnberg (13), Livia Skyllkvist Jonsson (13), Majken Zetterlund (13), 

Nova Åberg (14),  

 

KOMMUNIKATION 

Vi kommunicerar framför allt via laget.se och lite via mobil. 

 

VERKSAMHETSHÖJDPUNKTER 

Pga Corona avslutade säsongen mycket tidigare än planerat och vi hade ingen 

sommaravslutning. Därför var höjdpunkten julavslutningen. Barnen ser alltid fram emot 

avslutningarna där de får sammanställa en hinderbana själva, välja lekar och äta frukt. 

 

 

 

ÅRSBERÄTTELSE 2019/2020 

KUMLA HF LAG PF 13/14 



EN FRAMÅTBLICK 

Vi funderar på att dela på laget 13/14 och bilda nya lag med andra årskullen – 12/13 och 

14/15. De som är födda 13 kanske slås ihop med de som är födda 12. 12/13-laget kan så 

ha mera fokus på själva handbollsträning. De som är födda 14 slås ihop med de som är 

födda 15. 14/15-laget kan så fortsätta med bollkul och hinderbanor. 

 

 TRÄNINGAR / MATCHER / POOLSPEL / CUPER 

 

TRÄNINGAR 

Vi tränade på lördagar kl 10 till 11 från september 2019 till mars 2020 med abrupt slut 

pga Corona. Sammanlagt var det 24 träningar under året 19/20, 16 träningar under 

hösten 2019 och 8 träningar under våren 2020 

 

MATCHER /POOLSPEL 

Inga matcher och poolspel än 

 

CUPER 

Inga Cuper än 

 

 FINANSIELL REDOVISNING 

Vi har inte börjat sälja något/samla in pengar till vårt eget lag än, då vi inte har några 

utgifter än. Men vi har däremot sålt lotter till hela föreningen. Vi har sålt 170 lotter för 

50 kronor per styck och därmed bidragit med 8500 kronor till föreningens kassa. 

 

 

Utförd av: 

Namn Julia Eriksson 

Lagledare Kumla HF Lag 13/14 

24 maj 2020 

 


